
BM	nr.	5	2020	i	Grundejerforeningen	Hinderuplund	den	11/6	hos	Stina	i	H33	
	
Til	stede;	Julie	Siersbæk	K2,	Martin	Lund	E26,	Frank	Rasmussen	H2,	Grethe	
Leopold	E36,	Britta	Jørgensen	E22,	Stina	Engelhardt	H33.		
Afbud;	Frederik	Jørgensen	K45	

	

Dagsorden:	

1.	Godkendelse	af	referat	fra	bestyrelsesmøde	den	13.	maj	2020.	
Godkendt.		

2.	Meddelelser	
DR	har	for	nyligt	lavet	optagelser	til	Hammerslag.	I	den	forbindelse	brugte	de	arealet	
ved	campings-parkeringspladsen	og	det	gik	fint.			

Otto	og	Jens	har	opsat	nye	skilte,	herunder	det	manglende	’Legende	Børn’-skilt	i	
Hesbjergvænget.		

Træfælderen	har	fortsat	ikke	fældet	træer	i	Krengerupvænget.	Frank	har	rykket	ham	et	par	
gange	og	han	skulle	gerne	komme	snart.	

Der	er	i	Krengerupvænget	problemer	med	gennemkørende	knallerter	fra	stien	ned	til	
Skovsbovænget.	Vi	vil	undersøge	om	det	er	muligt	at	få	nogle	bump	op.	Stina	ser	på	det	til	
næste	møde.		

3.	Økonomi	
Britta	har	sendt	opdateret	regnskab	forud	for	mødet.	Vi	er	ca	halvejs	inde	i	året.	N.C.	Johansen	
har	endnu	ikke	sendt	regning	for	deres	seneste	arbejde	som	de	netop	er	blevet	færdige	med.		

4.	Faciliteter,	herunder	legeplads	(og	basketbane),	skur	mv.	
Der	skulle	have	været	møde	med	HAGS	i	tirsdags,	men	han	meldte	afbud	og	det	er	derfor	
rykket	til	18.	juni.	Britta	og	Julie	går	med.		
Der	er	kommet	et	forslag	fra	en	beboer	angående	ansøgning	til	fonde,	kommune	etc.	Dette	er	
bestemt	relevant.	Martin	vil	lave	en	forhåndsvurdering	på	Nordea-fondens	hjemmeside	og	det	
vil	uanset	blive	taget	op	på	generalforsamlingen.		

Jens	er	fortsat	i	gang	med	at	renovere	skuret.		

Alt	der	skulle	laves	i	denne	omgang	på	kloakker/afløb	er	lavet.	Der	er	fortsat	steder	hvor	der	
skal	laves	ting,	men	de	steder	hvor	der	har	været	store	problemer	er	lavet	nu.		

5.	Generalforsamling	(udkast	til	bestyrelsesberetning	er	vedhæftet	til	kommentering)	

Vi	mødes	derovre	ca	kl	18.	Grethe	henter	nøgle	til	lokalerne.	Frank	har	bestilt	mad.	Grethe	
tager	viskestykker,	poser	etc	med.	Martin	sørger	for	øl	og	vand.	Otto	og	Grethe	sørger	for	
drikkevarer	til	mad.		



Martin foreslog kandidat til dirigentposten på generalforsamlingen	
Julie	er	referent.	
Revisor	er	på	valg	–	bestyrelsen	foreslår	at	vi	fortsætter	med	Deloitte.		
Britta	udskriver	beboerliste	og	tager	stemmesedler	med.		
Julie	går	på	apoteket	i	morgen	og	ser	om	de	har	en	spritdispenser.		

Bestyrelsens	beretning:	Grethe	har	nogle	sproglige	rettelser,	som	Martin	indfører.		

Indkomne	forslag	–	alle	bliver	lagt	på	hjemmesiden	efter	i	dag:	

1:	En	beboer	har	henvendt	sig	fordi	hun	føler	sig	generet	af	spil	på	basketbanen.	Hendes	
forslag	er	at	det	bliver	flyttet	eller	at	der	bliver	lagt	noget	andet	belægning.		

2:	Aage	Kromann	har	indsendt	et	forslag	om	at	hver	husstand	skal	have	to	stemmer	på	
generalforsamling	fremfor	den	nuværende	ene	stemme.	

Camilla	Pedersen	K9	er	kommet	med	4	forslag	til	reduktion	af	udgifter:		

3:	Går	på	at	der	ikke	længere	skal	klippes	hæk	de	steder	hvor	privat	hæk	grænser	ud	til	
fællesarealer.	

4:	Går	på	at	der	bør	søges	eksterne	midler	til	legeplads.		

5:	Går	på	at	det	bør	være	brugere	af	trailer/camping-parkeringspladsen	der	dækker	
udgifterne	til	vedligehold	af	denne.		

6:	Går	på	at	udgifter	til	fællesarrangementer	skal	dækkes	100%	af	deltagere	til	disse.		

6.	Evt.	
Julie	ændrer	formuleringen	på	hjemmesiden	vedr	udlevering	af	redskaber	således	at	
booking	og	evt	betaling	går	til	Brita	og	alle	kan	udlevere.		
Der	skal	ligeledes	skrives	at	såfremt	man	ikke	er	tilmeldt	betalingsservice	kan	der	
pålægges	et	gebyr	på	50	kr	pr.	forsinket	betaling.		

Britta	har	et	ønske	om	at	der	på	hjemmesiden	bliver	skrevet	hvornår	hvert	enkelt	medlem	er	
indtrådt	i	bestyrelsen.		

Martin	april	2016	
Julie	november	2017		
Grethe	april	2018	
Frank	april	2012	
Britta	april	2019		
Stina	april	2019	
Frederik	januar	2020	

Mødedatoer	i	fremtiden	
Generalforsamling	næste	torsdag	den	18.	juni.	Første	møde	herefter	aftales	i	den	nye	
bestyrelse.		
	


